
 

 ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE L'ÀREA DE CULTURA I EDUCACIÓ 

(Cultura, Tradicions, Festes i Joventut; Educació i Esports)

 

Identificació de la sessió

Expedient núm. Tipus de sessió Data

7987/2016 Ordinària 12/07/2016

Horari Lloc

De 13.45 a 14.10 hores Sala de Juntes

Assistents Absents

Begoña López Branchat, Presidenta
Marc Albella Esteller
Enric Pla Vall
David Adell Miralles
Mamen Ruiz Rueda
Luis Gandia Querol
Carla Miralles Querol
Elisabet Fernández Millán
Anabel Matamoros Centelles
Mª Dolores Miralles Mir

Amparo Martínez
J. Lluis Batalla Callau
Doménec Fontanet Llatser

Luis Miguel Fernández Galván.- Secretario

ORDRE DEL DIA

1.- Aprovació, si escau, de l'esborrany de l'acta de la sessió anterior (expt. 6752/2016).

2.- Proposta de l'Alcaldia de nomenament de representants de la corporació en òrgans 
col·legiats (expt. 6880/2015).

3.- Altres assumptes.

4.- Despatx extraordinari.

5.- Precs i Preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1.-  Aprovació,  si  escau,  de  l'esborrany  de  l'acta  de  la  sessió  anterior  (expt. 
6752/2016).

Se sotmet a votació l'esborrany de l'acta de la sessió anterior de data 10 de juny de 
2016, que prèviament s'ha posat a disposició de tots els membres de la Comissió, 
juntament amb la convocatòria i l'ordre del dia de la present sessió.

La Presidència pregunta als regidors si volen fer alguna observació a l'esborrany de 

 



 

l'acta de la sessió anterior.

No havent fet cap observació, s'aprova per unanimitat l'acta de la sessió de data 10 de 
juny de 2016.

2.- Proposta de l'Alcaldia de nomenament de representants de la corporació en 
òrgans col·legiats (expt. 6880/2015).- A la vista de la proposta de l'Alcaldia de data 
22 de junio de 2016:

«Vist l'acord núm. 5 adoptat pel Ple de la Corporació en sessió extraordinària i urgent 
del dia 1 de juliol de 2015, pel qual, s'aprova el nomenament de representants de la 
corporació en òrgans col·legiats.

Atès que el Ple de la Corporació en sessió extraordinària i urgent de data 14 de gener 
de 2016 va prendre coneixement, per a la seua efectivitat, de la renúncia formulada 
per Maria Isabel Vives Sebastià.

Vista  la  necessitat  de  reestructurar  la  designació  dels  representants  d'aquest 
Ajuntament per a formar part dels òrgans col·legiats.

A la vista de l'anterior, es proposa al Ple de la Corporació el següent ACORD:

PRIMER:- Designar com a suplent del President del Consell Escolar Municipal a Mª 
Carmen Ruiz Rueda.

SEGON.- Designar com a representant d'aquest Ajuntament del Consell Escolar del 
CP d'Educació Especial «Baix Maestrat» a Mª Carmen Ruiz Rueda.

TERCER.- Designar com a representant d'aquest Ajuntament en el Comité Local de la 
Creu Roja a Mª Carmen Ruiz Rueda i com a suplent a Maria Cano Palomo.»

Sotmès l'assumpte a votació, la Comissió Informativa de l'Àrea de Cultura i Educació, 
acorda  aprovar-la  amb  els  vots  a  favor  dels  grups  TOTS  SOMS  VINARÒS, 
PSPV-PSOE, PARTIT VINARÒS INDEPENDENT i l'abstenció del grup POPULAR.

3.- Altres assumptes.-

3.1.-  REGIDORIA DE CULTURA, TRADICIONS, FESTES I  JOVENTUT.-  El  regidor 
Marc Albella dóna compte dels següents assumptes:

3.1.1.- Proyecto actividad Coliseum

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

3.1.2.- Presupuesto prueba de carga

 



 

 



 

3.1.3.- Informe aforo plaza de Toros

 



 

3.1.4.- Balance incidencias festival Electrosplash

 



 

3.1.5.-  El  concejal  Marc  Albella  comenta  que  se  van  a  fusionar  el  Festival  de 
cortometrajes Agustín Comes con el Festival de verano.  

3.2.1.- REGIDORIA D'EDUCACIÓ I ESPORTS.- La regidora Begoña López Branchat 
dóna compte dels següents assumptes:

 Se da cuenta por parte de la regidora de las reuniones de escolarización 

 En relación a la jornada continua se da cuenta por parte de la regidora del 
informe emitido favorablemente para la colaboración del Ayuntamiento en las 
actividades extraescolares.

 Se da cuenta  de las subvenciones para  la  adquisición de libros de texto y 
material escolar para el segundo ciclo de educación infantil y bachillerato. Con 
ayudas de 70 € para Bachillerato, 40 € para Infantil y 50 € para P3 y P4. 

 En  relación  a  las  ayudas  para  el  transporte  escolar,  comenta  la  regidora 
Begoña López que están en contacto con la  Generalitat  la  cual  aún no ha 
regulado  dichas  ayudas  y  que  informara  a  la  comisión  cuando  tenga  más 
información.

 Se da  cuenta  del  programa  de  refuerzo  escolar,  destinado  a  niños/as  que 
tienen dificultades económicas.

3.2.2.- La regidora Begoña López informa sobre la celebración el día 17 de julio de la II 
Jornada en Familia a la playa del Fortí desde las 10 hasta las 13 horas.

3.2.3.- Se informa por parte de la regidora de la reunión mantenida el día 11 de julio 
del Consell  Municipal  de Deportes. Se informa de la periodicidad de las reuniones 
(primer martes de cada mes)

3.2.3.- La regidora Begoña López comenta la celebración de la “Trobada d'escoles de 
ciclisme” sin que haya aún una fecha definitiva de dicha celebración.

4.- Despatx extraordinari.- No hi ha

 



 

5.- Precs i Preguntes.- 

 Comienza Mª Dolores Miralles Mir preguntando si se va a celebrar la Fiesta del 
Carmen. Marc Albella contesta que se puso en contacto con los organizadores 
y que ellos han decidido no hacerla.

 Carla Miralles pregunta sobre el presupuesto de carga de la Plaza de Toros. 
Marc Albella le da los datos del coste (se adjunta presupuesto)

 Carla Miralles pregunta sobre el Festival Coliseum, se adjunta por parte del 
secretario el proyecto.

 Carla  Miralles  pregunta  sobre  las  bases  para  el  contrato  de  la  Ermita.  Se 
informa por parte de Enric que el contrato esta a punto de terminar pero que en 
conversaciones con el actual Ermitaño han quedado que continúe hasta que 
salga la nueva licitación, la cual se hará pública en un breve espacio de tiempo,

 El  regidor Luis  Gandía  pregunta sobre  el  Poblado Ibérico,  Marc explica los 
trabajos que se están desempeñando así como la señalización de la misma.

 La regidora Carla Miralles pregunta sobre el Casal Jove, Marc explica que de 
momento no tiene la programación del mes de agosto.

 Carla pregunta sobre el  coste de la  adecuación de la parcela donde se ha 
montado la Feria Agrícola. Marc le contesta que Jordi Moliner le responderá ya 
que tiene todos los datos.

 Carla Miralles pregunta sobre el coste del Carnaval de invierno 2016. Marc le 
contesta que lo verificara y le dará los datos.

 Carla Miralles pregunta sobre la aportación del Ayuntamiento en el Carnaval de 
verano. Marc le contesta que el importe es de 8.000 €.

A les 14.10 hores de la data indicada en l'encapçalament de l'acta, s'alça la sessió

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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